
Voorzitter, geachte leden van de commissies, 

Ik ben  Wim Kleist en sta vanavond hier voor u, niet als vicevoorzitter van de 
Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder-Penningsveer, maar als lid van de stichting tot 
behoud van de Groene Zoom Zuiderpolder.  

De Stichting  heeft  kennis genomen van Uw voornemen om een Domus Plus in de 
groene zoom van de Zuiderpolder te huisvesten. Wij maken hiertegen ernstig 
bezwaar en wel om onderstaande redenen: 

Het voornemen tot vestiging van een Domus Plus in de groene zoom Zuiderpolder 
druist in  tegen de door de gemeenteraad  eerder genomen, onherroepelijke 
beslissingen.                                                      

In  de Structuurvisie Openbare Ruimte 2040  vastgesteld op 21 december 
2017  wordt o.a.  gesteld : Prioriteit nr. 1 het beschermen en versterken van de 
groenstructuur. 

Het groene buitengebied is niet slechts  groene entourage.  Maar is noodzakelijk om 
de mooie stad Haarlem leefbaar en gezond te houden. Het klimaat verandert, 
periodes van droogte maar ook periodes met hevige regenval maken het 
noodzakelijk om middels het groene buitengebied voor voldoende opvang van 
hemelwater zorg te dragen en hittestress tegen te gaan. Ook is de Groene zoom 
Zuiderpolder  een verbindingsgebied naar de recreatiegebieden en van groot 
ecologisch belang. 

Op 16 november 2020  is de  provinciale Omgevingsverordening 2020 van kracht 
geworden. Hierin  is het BPL opgenomen. Dit Bijzondere Provinciale 
Landschap strekt zich ook uit over de Nieuweweg 2  en  verdient de BPL-
bescherming uit de  Omgevingsverordening 2020. 

Het Locatiekeuze document van WV studio stelt  dat er uitsluitend in Haarlem Oost 
plekken beschikbaar zouden  zijn waar Domus Plus en/of Skaeve Huse kunnen 
worden gevestigd.    

Binnen Uw commissies is echter ook gesproken over een verdeling van de locaties 
over de gehele stad. Dit in het kader van een ongedeelde stad!   

Hoe verklaart U dat er bij de keuze van locaties,  alle locaties aan de oostkant van 
Haarlem  zijn gelegen? Dit terwijl grote delen van Haarlem Oost helaas reeds onder 
de zwakkere wijken vallen. Zwakke wijken , waar door extra inzet  de 
gemeente  het stadsdeel samen met de bewoners en onze partners kwalitatief wil 
verbeteren en het  ‘het vertrouwen van de bewoners moet worden 
teruggewonnen’ zoals wordt aangegeven in Gebiedsopgaven 2019-2023 van 13 
september 2018. 

De zoektocht naar een plek voor deze voorzieningen loopt al sinds juni 2018. Het 
externe wv-studio rapport ontvangt U in maart 2020.  Na een lange periode van 
geheimzinnigheid beslist de gemeenteraad op 20 oktober 2020 dat er met 4 locaties 
in Oost verder gegaan moet worden. 20 dagen daarna  is er op 9 november 



jl.  slechts voor omwonenden een digitale briefing  . Andere  partijen 
zoals  ondernemers, scholen, ouderen locaties, sportverenigingen, stichtingen etc. 
zijn NIET in kennis gesteld.  Daardoor was er geen gelegenheid  om te kunnen 
reageren. Wij vinden dit een ondermaatse gang van zaken. 

Deze handelswijze is naar onze mening ondemocratisch. Ook  de inzet van Haarlem 
om de regiogemeenten op hun taak te wijzen om deze noodzakelijke 
voorzieningen op hun grondgebied te huisvesten lijkt is onvoldoende benut. 

En bovendien  staat klip en klaar in het Coalitieakkoord van 23 Mei 2018  dat  ‘We 
koesteren en behouden de groene zoom rondom de stad. 

Ook wijzen wij u op het u ter beschikking gestelde NNN-toetsing Skaeve Huse 
Schoteroog, aan alle fracties gezonden per mail 11 juni jl. door de Wijkraad 
Parkwijk-Zuiderpolder-Penningsveer, waarvan op 14 juni in persoon van Henk 
de Bruijn en mijzelf een extra exemplaar is  overhandigd aan de fracties  ten 
Stadhuize. 

Saillant detail bij elk overhandigd exemplaar is de toegevoegde notitie van de 
onderzoeker ir. P.A.W.M. Raaijmakers van de Groene Ruimte B.V. waarin hij 
verklaart dat de rapportage geldend voor Skaeve Huse, dat er geen significante 
aantasting van het NNN wordt verwacht dit eveneens geldt voor Domus+. 

Ook is geen Draagvlakonderzoek ingesteld, hetgeen bij een dergelijk project 
toch verwacht zou mogen worden, weshalve wij verzoeken dit alsnog uit te 
laten voeren. 

Al met al  redenen  voor de St. tot behoud van de groene zoom Zuiderpolder om zeer 
ernstig bezwaar tegen deze beoogde locatie te maken en verzoeken alsnog parallel 
een onderzoek naar Schoteroog te laten verrichten. 

Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald. 

Ik wens u wijsheid en een voorspoedige voortzetting. 

Wim Kleist 

 


